
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie školstva, športu a kultúry  

zo dňa 13.06.2024 

Prítomní: Petronela Klačanská, Petra Mitašíková, Mária Šimončičová, Michal Vrba, Matúš Harmaňoš 

Ospravedlnení: Martin Pach, Michal Ferák, Patrik Kasal, Barbora Liptáková, Alena Petáková, Mária 

Harmaňoš 

Neospravedlnení: Mariana Korbel, Radovan Kyrinovič  

 
Program zasadnutia: 

 
Bod 1. Úvodné slovo predsedníčky 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Petronela Klačanská, ktorá privítala členov komisie.  

Bod 2. Plán kultúrnych a športových podujatí na letné mesiace 

Komisia si prešla materiál o plánovaných aktivitách.  

Komisia odporúča pri hľadaní interpreta na komorný koncert pod lipami vo francúzskom štýle osloviť 

Francúzsky inštitút, ktorý by mestskej časti mohol dať tip. Komisia zároveň odporúča ako štvrtý 

koncert pod lipami interpreta, ktorý bude hrať grécke melódie. 

Bod 3. Zhodnotenie prvých mesiacov premietania v kinosále Kultúrneho centra Lamač 

Matúš Harmaňoš: Informoval o potrebe dvihnúť ceny vstupného, nakoľko mestskú časť kontaktovalo 

viacero distribučných spoločností s tým, že je príliš nízke. Preto sme nútení s okamžitou platnosťou 

dvihnúť cenu zľavneného lístka z 2,50 EUR na 3 EUR. Zároveň sa zamýšľame nad znížením frekvencie 

premietaní od septembra. Ponuku by sme taktiež radi rozšírili o víťazné tituly Ceny publika LUX, 

vďaka kontaktom z Kancelária Európskeho parlamentu na Slovensku tieto filmy môžeme premietať 

zdarma.   

Petra Mitašíková: Pripomenula možnosť premietania pre žiakov základnej školy.  

Matúš Harmaňoš: Navrhuje v zimných mesiacoch premietať dvakrát do týždňa, je predpoklad, že 

návštevníci budú chodiť do kina častejšie ako počas pekných slnečných dní.  

Mária Šimončičová: Navrhla opätovne ponúknuť možnosť predpoludňajšieho premietania škôlkam 

a poobedného premietania ŠKD. Napríklad vybrať niekoľko titulov, z ktorých by si na jeseň a v zime 

mohli vybrať. Tiež navrhuje oprášiť myšlienku tábora pre lamačské deti. Pred rokmi sme mali 

Lamačské Žabky – organizátor mal prenájom miestnosti za symbolickú sumu a na oplátku mali 

lamačské deti výrazné zľavy.  

Komisia žiada referentku kultúry a športu Dominiku Engler, aby na konci septembra oslovila riaditeľky 

školských zariadení s ponukou 3 až 5 rozprávok na predpoludňajšie premietanie. A raz do mesiac pre 

ŠKD. 

Komisia taktiež žiada referentku kultúry a športu Dominiku Engler, aby vo februári 2025 začala so 

sondážou či existuje možnosť denných letných táborov so zľavou pre lamačské deti. 

 

Bod 4. Fungovanie Filmového klubu Filmač 



Petronela Klačanská: Myslí si, že neúspech titulov ako napríklad Nech je svetlo, kde boli dvaja diváci, 

môže fakt, že je film prístupný na Netflixe.  

Michal Vrba: Navrhuje obrátiť sa na festivaly alebo na organizácie, ktoré majú v ponuke zaujímavé 

filmové tituly.  

Mária Šimončičová: Navrhuje osloviť festival ako Ekotopfilm či Pavla Barabáša a presondovať 

možnosť spolupráce. Mohli by sme im navrhnúť, aby festival rozšírili aj do Lamača.  

Matúš Harmaňos: Rátame postupne s oslovením festivalov ako Hory a mesto aj Jeden svet. 

Petra Mitašíková: Navrhuje posunúť začiatok filmového klubu na 18:00 kvôli seniorom, ktorí nechcú 

chodiť z kina potme.  

Mária Šimončičová: Navrhuje účelové premietanie, napríklad premietanie na Valentína, počas 

ktorého by sa na začiatku premietali fotografie a vyznania dvojíc.  

Petronela Klačanská: Navrhuje zaradiť do ponuky filmy zo zlatého fondu, ako napríklad Hercules 

Poirot. 

Komisia poveruje referentku kultúry a športu Dominiku Engler, aby vypracovala návrh na prenájom 

kina na súkromné účely – aby si mohla uzavretá spoločnosť napríklad premietať video zo svadby, zo 

stužkovej. Taktiež, aby prezistila možnosť premietania zlatého fondu. 

Bod 5.Rôzne – úlohy z uplynulej komisie 

Marína Gorghetto: Informovala o grante vo výške 2100 EUR z Fondu na podporu umenia, ktoré sme 

získali na nákup nových knižných titulov pre Miestnu knižnicu Lamač. 

Mária Šimončičová: Informovala o záveroch stretnutia so starostom, počas ktorého sa preberali 

možnosti motivácie pre učiteľov, opatrovateľov či doktorov, aby prišli pracovať do našej mestskej 

časti. Hľadáme možnosti služobných bytov.  

Komisia školstva, športu a kultúry berie na vedomie. 

 

Bod 6. Záver 

Podpredsedníčka komisie sa rozlúčila sa členmi. 

 

Zapísala: Marína Gorghetto 

Revidovala: Petronela Klačanská 

 


